

Foyer de Soins Campbellton Nursing Home

·Campbellton Nursing Home
·Meals on Wheels
·Burse Towers
·Assisted Living



101 rue Dover Street
C.P. / P.O. Box 850
Campbellton, NB E3N 3H3
Tel. 506-789-7350 / Fax 506-789-7360

POSTING 09-2023

DIRECTOR OF FOOD SERVICES

NON-UNION, FULL TIME PERMANENT POSITION

Reporting to the Chief executive officer, the director of Food services is responsible for meeting the dietary needs of the residents of the Campbellton Nursing Home, including the supervision of employees responsible for the preparation of meals to 85 residents. The incumbent will be responsible to adhere to the provincial regulations from Social development while performing these duties.

The successful candidate will be required to oversee the nutritional well-being of our residents. Will have a proven track record of conducting nutrition assessments, identifying patients at risk and creating diet plans. The ideal applicant has experience providing nutrition education to patients and mitigating risk factors. The Registered Dietitian should be a great communicator, critical thinker and leader. The incumbent will supervise 18 employees responsible for food preparation for nursing home residents and be part of the administration team.

Skills required: Bachelor's Degree in Nutrition and an active member of the NB Association of Dietitians. Excellent interpersonal skills. Experience with data entry and data analysis. Strong problem solving, project management and organization skills. Must be a Registered Dietitian with at least two years of related experience.

Salary: Competitive salary based on skills and experience.

Applications will be received until February 10th, 2023.

Please send resumes to: Campbellton Nursing Home CEO at: wayne.mcwilliams@cncnhome.org

Foyer de Soins Campbellton Nursing Home

·Campbellton Nursing Home
·Meals on Wheels
·Burse Towers
·Assisted Living



101 rue Dover Street
C.P. / P.O. Box 850
Campbellton, NB E3N 3H3
Tel. 506-789-7350 / Fax 506-789-7360

POSTE 09-2023

DIRECTEUR (trice) DES SERVICES ALIMENTAIRES

NON-SYNDIQUÉ, POSITION TEMPS PLEIN PERMANENT

Relevant du chef de la direction, le directeur des services alimentaires est responsable de répondre aux besoins alimentaires des résidents du Foyer de Soins de Campbellton, y compris la supervision des employés responsables de la préparation des repas pour les 85 résidents. Le titulaire du poste sera responsable de se conformer aux règlements provinciaux du développement social dans l'exécution de ses fonctions.

La personne retenue devra surveiller le bien-être nutritionnel de nos résidents. Aura fait ses preuves dans la réalisation d'évaluations nutritionnelles, l'identification des patients à risque et la création de plans alimentaires. Le candidat idéal a de l'expérience dans la prestation d'éducation nutritionnelle aux patients et l'atténuation des facteurs de risque. Le diététiste devrait être un grand communicateur, un penseur critique et un leader. Le titulaire supervisera 18 employés responsables de la préparation des aliments pour les résidents du foyer et fera partie de l'équipe de l'administration.

Compétences requises : Baccalauréat en nutrition et membre actif de l'Association des diététistes du NB. Excellentes aptitudes interpersonnelles. Expérience de la saisie de données et de l'analyse de données. Solides compétences en résolution de problèmes, en gestion de projet et en organisation. Doit être diététiste avec au moins deux ans d'expérience connexe.

Salaire : Salaire concurrentiel basé sur les compétences et l'expérience.
Les demandes seront reçues jusqu'au 10 février, 2023

Veillez faire parvenir vos curriculum vitae au Campbellton Nursing Home Inc., PDG
Adresse courriel : wayne.mcwilliams@cncnhome.org